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Z Á P I S N I C A  č. 5/2025 

zo zasadnutia komisie školstva a kultúry pri Mestskom zastupiteľstve v Senci 
konanej dňa 11.06.2025 

 
 
Program : 

1. Otvorenie 
2. Zmena organizačnej štruktúry MsÚ a tajomníčky komisie 
3. Nominácia na Ocenenie najlepších žiakov a študentov mesta za školský rok 

2024/2025 v priestoroch Synagógy Senec  
4. R ô z n e                   

 
 

Začiatok zasadnutia komisie: 11.06.2025 o 16.00 hod. 
Koniec zasadnutia komisie: 11.06.2025  o 17.30 hod. 
Prítomní - prezenčná listina: Mgr. Rudolf Galambos – predseda, Katarína Németh Kováčová,  

Mgr. Lukáš Matlák, Mgr. Iveta Barková, Ing. Karmen Baričáková 
Ospravedlnení: PaedDr. Monika Snohová, Emanuel Debnár, Ing. Martina Bollová,    

Mgr. František Podolský 
Neospravedlnení:  - 
Prítomní pozvaní hostia: Ing. Maroš Ďurďovič 
Ospravedlnení pozvaní hostia: Ing. Juraj Gubáni, Ing. Jarmila Répássyová, Ing. Gabriela Rebrošová 
 
 
1. Dňa 11. 06. 2025 od 16,00 hod. zasadala komisia školstva a kultúry pri Mestskom zastupiteľstve 

v Senci (ďalej len „komisia“) v priestoroch Útvaru školstva a spoločného školského úradu MsÚ.  
Predseda komisie, Mgr. Rudolf Galambos privítal prítomných členov komisie a hostí a ospravedlnil 
neprítomných. Za overovateľku určil pani Németh Kováčovú. 

 
2. Ľ. Ďurďovičová oboznámila prítomných členov komisie so zmenou organizačnej štruktúry MsÚ  
     Senec a vznikom útvaru školstva a spoločného školského úradu a útvarom športu a dotácií mesta     
     Senec.  K 1. 6. 2025 dochádza tiež z tohto dôvodu k výmene tajomníčky komisie školstva a kultúry.   
     Zitu Danter nahraní Ľ. Ďurďovičová, ktorá predložila členom komisie menovací dekrét.  
     Predseda komisie poďakoval pani Danter v jej neprítomnosti za jej doterajšiu prácu. 
 
3. Členovia komisie rozhodli o ocenených žiakoch z nominovaných žiakov všetkých škôl mesta Senec 

v zmysle stanovených kritérií. Celkový počet ocenených žiakov v  školskom roku 2024/2025 je 76 
žiakov. (Príloha č. 1) 
 

4. Rôzne 

o  Prizvaný hosť, M. Ďurďovič, dočasne poverený vedením útvaru športu a dotácií mesta 

Senec stručne predstavil svoje doterajšie pracovné skúsenosti a odpovedal na dotaz 

v zmysle, že nepozná ľudí zapojených do dotácií mesta Senec. Pani Barková vzniesla kritický 

pohľad na personálne zloženie zamestnancov, ktorí sú v príbuzenskom vzťahu. 

o  Ľ. Ďurďovičová stručne oboznámila prítomných členov komisie so situáciou v materskej 

škole, Slnečné jazerá, s evidovaním sťažností, ktoré boli postúpené na Inšpektorát práce. 
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Komisia informácie berie na vedomie, súhlasí a podporuje ich. 

 

 

 
Mgr. Rudolf Galambos, v. r. 

                predseda komisie  
 
 
Overil:  
Katarína Németh Kováčová  __________________ 
 
 
Zapísala: PaedDr. Ľudmila Ďurďovičová - tajomníčka   
Senec  11.06.2025 
 
 
 
 
Uznesenie č. 11/2025   Deň učiteľov_25.03.2025_ Nominácie (príloha 1) 
 

Hlasovanie 
 

Za Proti Zdržal sa Poznámky 

Mgr. Rudolf Galambos 

Za 
 

- -  

Katarína Németh 
Kováčová 

Za 
 

- -  

Mgr. Lukáš Matlák 

Za 
 

- -  

PaedDr. Monika Snohová 

x 
 

- -  

Emanuel Debnár 

x 
 

- -  

Mgr. Iveta Barková 

Za 
 

- -  

Ing. Martina Bollová 

x 
 

- -  

Ing. Karmen Baričáková 

Za 
 

- -  

Mgr. František Podolský 

x 
 

- -  

 

 
  


